
COMUNICAT DE COMPROMÍS PER LA POBLA DE FARNALS 

 

 

Els membres del col·lectiu de Compromís per la Pobla de Farnals volem donar les gràcies 

a les 562 persones que han dipositat la seua confiança en nosaltres, així com a les 786 

que han votat Compromís a les eleccions autonòmiques. Som conscients que el mandat 

de les urnes al nostre poble és una equació complicada de resoldre, però posarem tot 

el que estiga de la nostra part per tal de construir una majoria progressista, que 

demostre que es pot fer política d’una altra manera, sense autoritarisme, sense males 

formes i comptant amb l’opinió dels veïns. Amb aquest comunicat, de fet, volem 

manifestar la nostra intenció de convocar una trobada de tots els grups municipals, a 

excepció del PP, per tal de trobar els punts de confluència que ens permeten arribar a 

acords. Prenem aquesta iniciativa quan ha passat una setmana des de les eleccions, 

després que el col·lectiu de Compromís per la Pobla de Farnals haja valorat els resultats i 

definit una estratègia de cara a la propera legislatura. Pensem que ara és el moment 

que els partits ens trobem per parlar del futur immediat del nostre poble. 

1. En primer lloc, hem de dir que, de la mateixa manera que altres grups, hem estat 

convocats per l’alcalde en funcions En José Manuel Peralta (PP), i que hem respost a la 

convocatòria. El nostre portaveu, Emili Gómez, es va reunir el passat divendres al 

despatx d’alcaldia, va rebre diversos oferiments, que no es varen arribar a concretar, i 

allò que haguérem demanat hauria estat a canvi de facilitar la seua elecció. 

Evidentment, i sense escarafalls, el nostre portaveu va rebutjar l’oferiment. Dit això, 

manifestem el nostre rebuig a l’ús impropi que està fent el senyor Peralta del despatx 

d’alcaldia per parlar i oferir pactes a la resta de grups. Pensem que aquestes 

negociacions s’han de dur a terme en altres espais, que no siguen les dependències de 

l’ajuntament.  

2. En  segon lloc, manifestem la nostra voluntat d’arribar a acords amb totes les forces 

progressistes de la Pobla de Farnals, que ara mateix sumen una majoria suficient per a 

canviar les polítiques actuals i els partits i persones que les gestionen. Evidentment, 

aquests acords hauran de fer-se sobre programa i amb una planificació de la gestió que 

es farà durant tota la legislatura. No volem donar xecs en blanc a ningú, ni que ningú 

ens en done. Pensem que hi ha una sèrie de punts en què les forces progressistes que 

han obtingut representació ens podrem posar d’acord. Una d’elles és evidentment la 

transparència, volem obrir portes i finestres per a saber quina és la situació econòmica 

real del nostre consistori. Convoquem, doncs, els cinc partits (PSOE, Guanyem, CSLPF, 

C’S i Compromís) a una reunió el proper dimarts 2 de juny a les cinc de la vesprada. 

Caldrà triar un lloc per reunir-nos i entenem que el dia i l’hora són negociables.  

3. En tercer lloc, una volta convocada la reunió, manifestem la nostra voluntat que els que 

hi assistisquen siguen els regidors electes. A ser possible tots, o en tot cas, els portaveus 

de cada grup. Entenem el paper que poden fer els negociadors i els col·lectius i 

agrupacions, però pensem que cal que siguen les persones que han de representar-nos 

al consistori les que negocien cara a cara. Això no vol dir que la reunió no puga aturar-

se en cap moment per fer-hi les consultes pertinents als companys de partit. 

4. Finalment, aquest comunicat es fa públic al web del nostre col·lectiu el dilluns 1 de juny, 

al mateix temps que el remetem a totes les formacions esmentades. Quan l’enviem, 

doncs, no sabem quina serà la resposta, però esperem que la nostra iniciativa siga ben 

rebuda i entesa com una mà estesa per tal d’arribar a un acord que facilite que la 

Pobla de Farnals tinga un govern de progrés i valencianista, fruit del diàleg i de la 

transparència. 


